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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tett a kormány, és mit tettek a hatóságok a 
hatékonyabb műemlékvédelem, és a műemlék épületek megóvása érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  évek  során  sajnálatos  módon  számos  példát  láthattunk  arra,  hogy  hazánkban  nem
megfelelően  működik  a  műemlékvédelem  intézményrendszere.  Ennek  következtében  páratlan
építészeti kincseink kerültek veszélybe (erre egy szintén a mai napon benyújtott kérdésben konkrét
példát is említek).

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mit tett és mit tesz a jelenlegi kormány a műemlékvédelem intézményrendszerének 
hatékonyabb működtetése érdekében?

• Hány esetben fordult elő 2010-óta, hogy hatóságok műemlék épületek rossz állapota miatt 
felszólították a tulajdonost, a vagyonkezelőt az épületek állapotának javítására, 
megőrzésére?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


